

*Einschlafen dürfen, wenn man müde ist
und sein Leben nicht mehr selbst gestalten kann,
ist der Weg zu Frieden und Trost für uns alle.*

In Liebi nähmed mir Abschied vom

Heinz Rohrer

11. Juli 1921 bis 27. März 2018

Bis am Schluss isch er sälbstbestimmt sin Wäg gange und hät nach eme lange und erfüllte Läbe sini Auge zue gmacht und isch friedlich igschlafe.

Mir sind truurig, aber au dankbar, dass er nöd lang hät müese liide.

Käthi Rohrer
Sini Chind
Grosschind
Urgrosschind
und Familieaghörige

Für d'Biisetzig im Gmeinschaftsgrab träffed mir eus am Mentig, 9. April 2018, am 11.00 i uf em Friedhof in 8707 Uetikon am See.

Statt Gäld für spätere Grabschmuck bitted mir i sim Name um ä Spänd a Schweizer Paraplegiker Stiftung in Nottwil, IBAN CH14 0900 0000 6014 7293 5, Vermerk: Heinz Rohrer.

Truuradrässe: Käthi Rohrer, Kleindorfstrasse 12a, 8707 Uetikon am See